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Kl. 

Ca. 

Punkter på dagsorden 

v. 

O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

17:00 Corona-opfølgning        

v. Anita 

O/D Ikke de store ændringer, fortsat opdelte klasser 

Håber på lempelser i fht. kommende skoleår men har 

endnu ikke fået udmeldinger angående det. 

Generelt har vi været meget forskånet for 

smitteudbrud, og det har lykkedes at inddæmme det, så 

det ikke har spredt sig fra klasse til klasse.  

17:20 Budgetopfølgning O/D/B Generelt balancerer økonomien fint. Vi forventer at 

lande på 0, lige som det forventes fra Forvaltningens 

side. 

SFO’en forventer ligeledes at lande på et 0. Der er 

opnormeret samt midlertidig ansat flere medarbejdere i 

maj-juli for at kunne tage hånd om juni-børnene. 

SFO’ens budget justeres hen over året, da det justeres i 

fht. indmeldte børn, så det kan være en vanskelig 

opgave at lande på et 0. Det ser ud til, at 

investeringerne for de 3. og 4. klasses børn har haft 

gode resultater i fht. at fastholde dem i SFO. 

17:30 Orientering om forårets 

planlægning 

O Vi har ansat Christian Aahauge som lærer pr. 1/8-21. 

På kontoret arbejdes der med planlægning af 

kommende skoleår. Anita og Kurt har været på 

skemalægningsworkshop i sidste uge, og nu er 

skemaerne til gennemsyn ved lærere og 

skolepædagoger. Vi forventer at få skemaprocessen 

afsluttet i denne uge.  

Efterfølgende gøres personalets opgaveoversigter 

færdige.  

Der afholdes også en del netværksmøde om elever som 

afrunding på skoleåret.   

I den kommende uge vil der være brobygning for de 

elever, som skal skifte lærere. Det betyder, at eleverne 

fra tirsdag til torsdag skal undervises af de lærere, som 

de skal have i næste skoleår. Elever, som ikke skal 

skifte lærere, vil nok ikke opleve ændringer de dage. 

3. og 6. årgang var i Team-teateret og se opera, det var 

en god oplevelse. 

6. årgang skal på besøg på Lundgårdskolen mandag i 

den sidste uge.  

17:40 Evt. 

bestyrelsesrepræsentant i 

ansættelsesudvalg 

O/D/B Vores pedel Flemming går på efterløn og vi har pt. et 

stillingsopslag. (ansættelsessamtaler 24.06.21). 

Christina vil gerne deltage i ansættelsesudvalget, men 

hun kan først fra kl. 17.00.   

17:50 Bestyrelsesrepræsentation 

på årgangene samt 

D/B 6. årgang: Gitte 

5. årgang: Jakob 

4. årgang: Jakob 

3. årgang: Lone  
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deltagelse i næste skoleårs 

forældremøder 

2. årgang: Ken 

1. årgang: Kasper, Lau 

0. årgang: Jakob, Christina 

 

18:15 Status på SFO v. Morten O -233 børn indmeldt. 48 kommende skolebørn; 141 sfo 

1 (0.-2.kl.); 44 sfo 2 (3.-4.kl.). 

-Personale: På 0. årgang har vi sagt farvel til Anne og 

velkommen til Michelle, som er ny 

pædagogstuderende på teamet. På 2.-4. årgang har vi 

sagt velkommen til Maria, som er pædagog og er ansat 

indtil uge 27.  

D. 14/6 starter Maja på 2.-4. årgang efter et års barsel.  

-Projektet omkring junigruppen er blevet vel modtaget 

af forældregruppen og har fået mange roser med på 

vejen. Vi havde en forrygende første dag – på dag to 

måtte vi desværre sende alle børn og personaler hjem, 

da en medarbejder på gruppen var testet positiv for 

covid-19. Men i indeværende uge er vi i gang igen. 

-Retningslinjerne for koloni, lejrskole mv. er lempet så 

meget at det nu er muligt at arrangere ture med 

overnatning. Der er dog stadig så strikse anbefalinger, 

at vi har besluttet ikke at tage af sted, medmindre 

personalet har ønsket det. 1. klasse har valgt at 

arrangere koloni med én overnatning i hytte, mens 0., 

2. og 3.-4. kl. laver éndags ture som alternativ til 

kolonierne.  

-Sommerferieplanlægning er i gang, antallet af 

tilmeldte børn ligner tidligere års. I uge 26 vil børnene 

være opdelt i årgange det meste af tiden, de øvrige 

uger er børnene sammen på tværs af årgangene. 

Gitte laver et sammendrag af referaterne fra skoleåret 

20-21 

 

18:25 Nyt fra:  

For- og næstformanden 

Personalerep. 

SFO 

Skole 

O Formanden: Jakob og Lone var med til virtuelt 

samrådsmøde. Anne Mette Bang Rasmussen er ny 

udvalgsformand i byrådet, og hun blev præsenteret. Ét 

af emnerne handlede om dataindsamling i skolerne i 

håndteringen/anvendelsen af disse. Vestervangskolen 

fortalte om deres måde at anvende data på. Mange af 

måderne minder om de måder, vi gør på Tjørring skole 

bla. opfølgning på Trivselsmålinger, Nationale Test 

hvor AKT-vejledere, trivselsråd og faglige vejledere 

bringes i spil.  

Det blev drøftet, hvorvidt man som skolebestyrelse 

skal italesætte det faktum, at Herning Kommune ligger 

meget lavt i fht. udgift pr. elev. Det kunne evt. være 

noget, man kunne skrive læserbreve om i efterårets 

kommende valgkamp.  
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18:35 Evt.  I kommende skoleår er de medarbejdervalgte: Jesper 

Lund og José Pedersen  

 Spisning   

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Kurt Johannesen 


